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Protokół nr XLVI/2022 

obrad XLVI sesji VIII kadencji Rady Gminy Jeżewo z dnia 25 maja 2022 r. w godzinach od  

12.00 do 13.40 w Sali Domu Kultury w Laskowicach 

 

Obradom przewodniczył Pan Sławomir Stefan, Przewodniczący Rady Gminy Jeżewo. 

Protokołowała Joanna Kunek. 

 

Obecni: Radni Rady Gminy Jeżewo (lista obecności stanowi załącznik do protokołu).  

Radni nieobecni: Barbara Dolewska, Wojciech Młyński, Ewa Ziuziakowska. 

Ponadto w sesji uczestniczyli zaproszeni gości: 

1. Wójt Gminy –  Maciej Rakowicz. 

2. Zastępca Wójta  -  Maciej Pikuła. 

3. Sekretarz  – Marta Polakowska. 

4. Kierownik GOPS – Małgorzata Skiba. 

5. Kierownik ZOOS – Karolina Gwizdała. 

6. Kierownik GWiO – Joanna Barwik. 

7. Dyrektor CBiK – Ilona Walecka. 

oraz zaproszeni sołtysi (listy zaproszonych stanowi załącznik do protokołu). 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu obrad XLV sesji. 

5. Składanie wniosków i interpelacji. 

6. Przedstawienie informacji międzysesyjnych przez Wójta Gminy. 

7. Przedstawienie Raportu o stanie gminy Jeżewo za 2021 rok. 

8. Debata nad przedstawionym raportem. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Jeżewo wotum zaufania. 
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10.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu  

11.  Przedstawienie uchwały Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Jeżewo w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Jeżewo wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy w 

sprawie uchwały Komisji Rewizyjnej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Jeżewo za wykonanie 

budżetu gminy za 2021. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Jeżewo na 2022 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania wyboru metody ustalenia wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, w sprawie ustalenia stawek takiej opłaty oraz w sprawie 

zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich 

przebiegu w miejscowości Laskowice ul. Szkolna, obręb Laskowice oraz ul. Mickiewicza, obręb 

Laskowice i Lipno, gmina Jeżewo. 

16. Wolne wnioski i zapytania. 

17. Zakończenie obrad sesji.  

Ad. 1 – Otwarcia XLVI sesji Rady Gminy Jeżewo dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Sławomir Stefan, witając radnych, Pana Wójta, kierowników jednostek organizacyjnych, 

pracowników gminy obsługujących posiedzenie, osoby śledzące obrady za pośrednictwem internetu 

oraz sołtysów przybyłych na posiedzenie Rady Gminy. Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do 

odczytania porządku obrad.  

Ad. 2 – Pan Sławomir Stefan, Przewodniczący Rady Gminy Jeżewo stwierdził, że na ustawowy skład 

Rady wynoszący 15 członków, w obradach sesji uczestniczy 10 radnych, co stanowi quorum i 

upoważnia Radę do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad. 3 – Wobec braku uwag do przedstawionego porządku obrad, Przewodniczący Rady przeszedł do 

głosowania, w wyniku którego porządek sesji został przyjęty jednogłośnie – 10 głosami „za” /imienny 

wykaz głosowań stanowi załącznik do protokołu/. 

Ad. 4 – Wobec braku uwag do protokołu XLV sesji, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania 

nad jego przyjęciem. Rada Gminy Jeżewo przyjęła protokół XLV sesji jednogłośnie – 10 głosami „za” 

/imienny wykaz głosowań stanowi załącznik do protokołu/. 

Ad. 5 – Wniosków i interpelacji nie złożono. 

Ad. 6 – Wójt Gminy Pan Maciej Rakowicz przedstawił radnym i zebranym gościom informacje o 

działaniach podjętych w okresie między sesjami: 
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W dniach od 20 kwietnia do 10 maja 2022 roku we wszystkich sołectwach naszej gminy 

odbyły się zebrania wiejskie, podczas których sołtysi złożyli sprawozdania z działalności w roku 

2021. Ponadto w sołectwach Czersk Świecki, Laskowice i Taszewskie Pole dokonano zmiany 

przedsięwzięć przewidzianych do realizacji z funduszu sołeckiego w roku 2022. Podczas spotkań 

przedstawione zostały najważniejsze zadania zrealizowane w ubiegłym roku, w tym wykonane 

inwestycje. Omówiono także sytuację finansowa gminy, po zamknięciu zeszłorocznego budżetu, a 

także przedstawiono bieżące informacje dotyczące planowanych na rok 2022 inwestycji. Zebrania 

były również okazją do dyskusji na najważniejsze dla mieszkańców zagadnienia. Tematy były bardzo 

zróżnicowane, w zależności od danego sołectwa, poruszano kwestie takie jak: remonty dróg 

wojewódzkich, stanu dróg gminnych i powiatowych, utrzymania terenów zielonych, oświetlenia i 

oznakowania ulic czy budowy nowego punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych w gminie. 

Serdecznie dziękuje wszystkim sołtysom, radom sołeckim, radnym i mieszkańcom, którzy wzięli 

udział w zebraniach wiejskich za poświęcony czas, zaangażowanie i zainteresowanie sprawami 

sołectwa i gminy.  

W dniu 18 maja 2022 r. w Domu Kultury w Laskowicach odbyły się konsultacje nowej 

Lokalnej Strategii Rozwoju, zorganizowane przez Lokalną Grupę Działania Gminy Powiatu 

Świeckiego. Konsultacje są pierwszym etapem prac związanych z opracowaniem Lokalnej Strategii 

Rozwoju na lata 2021 – 2027. Biorą w nich udział przedstawiciele sołectw, stowarzyszeń, jednostek 

OSP, Kół Gospodyń Wiejskich oraz mieszkańcy. W trakcie spotkań zbierane są sugestie i uwagi 

uczestników dotyczące głównie potrzeb rozwojowych i potencjału obszaru objętego LGD. W trakcie 

konsultacji wraz z przewodniczącym Rady Gminy podpisaliśmy porozumienie w sprawie wspólnego 

przygotowania i realizacji Lokalnej Strategii Rozwoju. Zachęcamy wszystkich mieszkańców do 

wypełnienia ankiety dotyczącej analizy potrzeb, która pomoże w opracowaniu Lokalnej Strategii 

Rozwoju. Jest ona dostępna na stronie internetowej LGD oraz gminy. 

W dniu 19 maja 2022 r. naszą gminę odwiedził Minister Łukasz Schreiber oraz 

Wicewojewoda Kujawsko-Pomorski Radosław Kempiński. W spotkaniu uczestniczyli również 

Grzegorz Goral Radny Powiatu Świeckiego oraz odpowiedzialny za wizytę Ministra w Powiecie 

Świeckim Tadeusz Fiedurek. Wizyta rozpoczęła się na placu przebudowy budynku po gimnazjum w 

Laskowicach. Kolejnym miejscem był teren Szkoły Podstawowej w Laskowicach, gdzie zaplanowana 

jest budowa jednego z dwóch boisk wielofunkcyjnych. Drugie powstanie w Jeżewie. Obie inwestycje 

zostaną zrealizowane z dofinansowaniem z rządowych funduszy: Rządowy Fundusz Inwestycji 

Lokalnych (przebudowa budynku po gimnazjum – 4,5 mln zł) i Polski Ład: Program inwestycji 

Strategicznych (budowa boisk – 3 240 000,00 zł). 

W ramach programu Laboratoria Przyszłości nasza gmina otrzymała wsparcie w wysokości 

189 600,00 zł na zakup nowoczesnego sprzętu do nauki. Program skierowany był do szkół 
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podstawowych oraz ogólnokształcących szkół artystycznych. Jego celem jest budowanie kompetencji 

kreatywnych i technicznych wśród uczniów. Nasze szkoły zakupiły drukarki 3D, roboty edukacyjne, 

mikroskopy, aparaty cyfrowe, mikrofony, stacje lutownicze, zestawy elektroniki. Wysokość wsparcia 

wyniosła: SP Krąplewice – 30 000,00 zł, SP Jeżewo – 85 500,00 zł i SP Laskowice – 74 100,00 zł. 

Zakupiony sprzęt uatrakcyjni zajęcia szkolne i pozwoli uczniom rozwijać swoje zainteresowania nie 

tylko na lekcjach, ale także w ramach zajęć pozalekcyjnych czy kół zainteresowań.  

Informacje dotyczące prowadzonych postępowań o udzielenie zamówienia publicznego: 

 W prowadzonym postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego na realizację zadania 

pn. „Budowa boiska wielofunkcyjnego na terenie miejscowości Krąplewice przy Szkole Podstawowej 

wraz z placem zabaw, terenem rekreacyjnym oraz torem typu pupmtrack”, wybrano najkorzystniejszą 

ofertę złożoną przez firmę Torakol Sp. z o.o. z Radziejowa. Złożona przez ww. firmę oferta spełnia 

warunki jakie zamawiający określił w postępowaniu wobec Wykonawcy i na podstawie kryteriów 

oceny ofert otrzymała najwyższą liczbę punktów. W dniu 5 maja 2022 r. została podpisana umowa 

zgodnie, z którą termin zakończenia zadania to 4 miesiące od dnia podpisania umowy, nie później niż 

do dnia 31 sierpnia 2022 r. Koszt realizacji inwestycji wyniesie 687 752,14 zł brutto.     

 W prowadzonym postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego na realizację zadania 

pn. „Budowa boiska wielofunkcyjnego w Laskowicach oraz budowa boiska wielofunkcyjnego w 

Jeżewie”, złożono następujące oferty: 

- Bellsport Grzegorz Leszczyński Bytom 7 786 836,76 zł 

- Torakol Sp. z o.o. Radziejów 5 779 748,79 zł 

- Elsik Sp. z o.o. Żukowo 6 149 000,00 zł 

W chwili obecnej oferty są weryfikowane. 

 W prowadzonym postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego na realizację zadania 

pn.: „Modernizacja armatury oczyszczalni ścieków w Jeżewie wraz z doposażeniem Gminnych 

Wodociągów i Oczyszczalni”, wybrano najkorzystniejsze oferty złożone przez firmy: 

- Interhandler Sp. z o.o. z Torunia na realizację I części zamówienia: Dostawa fabrycznie nowej 

Koparko-ładowarki z osprzętem oraz dostawa fabrycznie nowej minikoparki z osprzętem – kwota 

816 720,00 zł, 

- Green House System Angelika Piechocka Zelewo na realizację II części zamówienia: Montaż 

instalacji fotowoltaicznej do obiektu Oczyszczalni Ścieków w Jeżewie – kwota 257 460,00 zł, 
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- MBK Serwis Mieczysław Kowalik Dobrzewino na realizację III części zamówienia: Dostawa z 

montażem zestawów zunifikowanych pomp przeznaczonych do sieciowych pompowni ścieków, 

znajdujących się na terenie gminy Jeżewo – kwota 1 125 450,00 zł. 

Złożone przez ww. firmy oferty spełniają warunki jakie Zamawiający określił w postępowaniu wobec 

wykonawcy i na podstawie kryteriów oceny ofert otrzymały najwyższą liczbę punktów. W dniu 

wczorajszym w Urzędzie Gminy w Jeżewie zostały podpisane umowy na realizację ww. zadań.  

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Wójtowi za przedstawienie informacji 

międzysesyjnych i poprosił o pytania do przedstawionego sprawozdania. Ze strony radnych pytań nie 

było. Przewodniczący Rady kontynuując realizację porządku obrad przeszedł do kolejnego punktu 

posiedzenia, prosząc Pana Wójta o przedstawienie Raportu o stanie gminy Jeżewo za 2021 rok.  

Ad. 7 – Raport o stanie gminy stanowi podsumowanie działalności Wójta Gminy w roku poprzednim i 

obejmuje w szczególności realizację polityki, programów, strategii, uchwał rady gminy oraz budżetu 

gminy. Wójt Gminy omawiając przygotowany raport, skupił się głównie na najważniejszych 

obszarach tj. budżet gminy i jego realizacja w 2021 r., realizacja funduszu sołeckiego, informacji o 

stanie mienia komunalnego oraz realizacja polityki, programów i strategii, zadaniach inwestycyjnych 

realizowanych w ubiegłym roku, realizacji uchwał rady gminy, a także przedstawił najważniejsze 

informacje dotyczące oświaty, pomocy społecznej, ochrony zdrowia, kultury, infrastruktury 

technicznej, bezpieczeństwa publicznego i ochrony przeciwpożarowej. Na zakończenie Wójt Gminy 

podziękował wszystkim pracownikom i kierownikom poszczególnych referatów urzędu gminy, 

pracownikom jednostek organizacyjnych gminy, dyrektorom i pracownikom jednostek oświatowych, 

pracownikom gminnej przychodni, sołtysom, naczelnikom i prezesom OSP za pracę i realizację zadań 

w roku 2021. Zachęcił również mieszkańców do zapoznania się z treścią raportu, który jest dostępny 

na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy Jeżewo. Przewodniczący Rady 

podziękował Panu Wójtowi za streszczenie tak obszernego materiału i następnie w kilku słowach 

podsumował pracę Rady Gminy Jeżewo w roku 2021. Pan Przewodniczący przybliżył zakres 

tematów, którymi zajmują się stałe komisje rady oraz przedstawił krótkie sprawozdanie z działalności 

Rady Gminy Jeżewo w roku 2021,  skupiając się głównie na podjętych w ubiegłym roku uchwałach.    

O godz. 12.35 do obrad dołączył rady Stanisław Sołtysiak. Liczba radnych biorących udział w sesji 

wynosi 11. 

Ad. 8 – Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu obrad tj. do debaty nad przedstawionym 

raportem. Przewodniczący wyjaśnił, że w debacie udział biorą radni oraz mieszkańcy gminy Jeżewo, 

ale tylko Ci, którzy zgłosili się do debaty. Z uwagi na brak zgłoszeń do debaty ze strony mieszkańców, 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył debatę nad Raportem o stanie gminy Jeżewo za 2021 r. dla 

Radnych Rady Gminy Jeżewo informując, że po jej zakończeniu zostanie przeprowadzone głosowanie 
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nad udzieleniem Wójtowi Gminy wotum zaufania. Nikt z radnych głosu nie zabrał. Przewodniczący 

Rady zamykając dyskusję podkreślił, że radni gruntownie zapoznali się z treścią raportu, który został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniu komisji w dniu 24 maja 2022 r. Zostały zgłoszone drobne 

uwagi redakcyjne oraz dotyczące rozszerzenia informacji w przyszłych latach.  

Przewodniczący Rady kontynuując realizację porządku posiedzenia przystąpił do procedury 

głosowania nad przedłożonymi projektami uchwał dodając, że wszystkie materiały i projekty uchwał 

zostały szczegółowo omówione i uzyskały pozytywne opinie komisji na posiedzeniu, które odbyło się 

w dniu 24 maja 2022 r.  

Ad. 9 – uchwała nr XLVI/361/2022 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Jeżewo wotum 

zaufania 

W wyniku głosowania Rada Gminy Jeżewo jednogłośnie udzieliła Wójtowi Gminy Jeżewo wotum 

zaufania - 11 głosów „za”  /imienny wykaz głosowań stanowi załącznik do protokołu/. 

Wobec udzielonego wotum zaufania Wójt Gminy Jeżewo skierował słowa podziękowania do radnych 

oraz swoich współpracowników za ogrom pracy wykonany w ubiegłym roku. Szczególne 

podziękowania i słowa uznania Pan Wójt skierował do zastępcy Wójta Pana Macieja Pikuły, skarbnika 

gminy Pani Kamilli Prabuckiej, sekretarza gminy Pani Marty Polakowskiej oraz wszystkich 

pracowników urzędu, Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, Gminnych Wodociągów i 

Oczyszczalni, Centrum Biblioteki i Kultury, Zespołu Obsługi Oświaty Samorządowej, gminnej 

przychodni oraz sołtysów i naczelników OSP. Na zakończenie Wójt Gminy jeszcze raz podziękował 

wszystkim za rok wspólnej pracy, okazane zaufanie i chęć podejmowania nowych inicjatyw.   

O godz. 13.00 do obrad dołączyła radna Agnieszka Strzyżewska. Liczba radnych biorących udział w 

sesji wynosi 12. 

Ad. 10 – uchwała nr XLVI/362/2022 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Jeżewo za rok 2021 

Przewodniczący Rady odczytał projekt powyższej uchwały. Uwag nie zgłoszono i w wyniku 

głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie – 12 głosami „za” /imienny wykaz głosowań stanowi 

załącznik do protokołu/. 

Ad. 11 – Przewodniczący Rady Gminy zapoznał obecnych z Uchwałą Komisji Rewizyjnej z dnia 28 

kwietnia 2022 r. w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Jeżewo za rok 2021 

oraz uchwałą składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 04 maja 

2022 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Jeżewo. Komisja Rewizyjna 

pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu za 2021 r. i wystąpiła do Rady Gminy Jeżewo o 

udzielenie absolutorium za 2021 r.  
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Ad. 12 – uchwała nr XLVI/363/2022 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Jeżewo 

za wykonanie budżetu gminy za rok 2021 

Przewodniczący Rady odczytał projekt powyższej uchwały. Uwag nie zgłoszono i w wyniku 

głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie – 12 głosami „za” /imienny wykaz głosowań stanowi 

załącznik do protokołu/. 

Przewodniczący Rady Gminy w imieniu swoim i radnych pogratulował Wójtowi Gminy Jeżewo 

jednogłośnego absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2021 i podziękował wszystkim 

pracownikom urzędu za wspólną pracę. Następnie została ogłoszona 10-minutowa przerwa w 

obradach.  

Po przerwie Rada Gmina Jeżewo przystąpiła do podjęcia kolejnych uchwał. 

Ad. 13 – uchwała nr XLVI/364/2022 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Jeżewo 

na 2022 rok 

Przewodniczący Rady odczytał projekt powyższej uchwały i zadał Panu Wójtowi pytanie dotyczące 

pomocy finansowej przeznaczonej dla dzieci z Ukrainy. Wójt Gminy potwierdził, że środki 

przeznaczone na realizację dodatkowych zajęć dla dzieci z Ukrainy, gmina otrzymuje z Urzędu 

Wojewódzkiego. Drugie pytanie dotyczyło remontu ul. Świeckiej w Jeżewie. Wójt Gminy wyjaśnił, że 

realizacja tej inwestycji została objęta wnioskiem do tzw. Polskiego Ładu, gdzie wysokość 

dofinansowania wynosi 95%, a wycofana z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg (tu dofinasowanie 

wynosi 50%). Wobec braku innych pytań Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania w wyniku, 

którego uchwała została przyjęta jednogłośnie – 12 głosami „za” /imienny wykaz głosowań stanowi załącznik 

do protokołu/. 

Ad. 14 – uchwała nr XLVI/365/2022 w sprawie dokonania wyboru metody ustalenia wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, w sprawie ustalenia stawek takiej opłaty 

oraz w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Przewodniczący Rady odczytał projekt powyższej uchwały. Uwag nie zgłoszono i w wyniku 

głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie – 12 głosami „za” /imienny wykaz głosowań stanowi 

załącznik do protokołu/. 

Ad. 15 -  uchwała nr XLVI/366/2022 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz 

ustalenia ich przebiegu w miejscowości Laskowice ul. Szkolna, obręb Laskowice oraz ul. 

Mickiewicza, obręb Laskowice i Lipni, gmina Jeżewo 

Przewodniczący Rady odczytał projekt powyższej uchwały. Uwag nie zgłoszono i w wyniku 

głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie – 12 głosami „za” /imienny wykaz głosowań stanowi 

załącznik do protokołu/. 
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Ad. 16 -  W tym punkcie obrad głos zabrał radny Stanisław Sołtysiak, zwracając się do Pana Wójta z 

pytaniem dotyczącym utworzenia nowego, międzygminnego składowiska odpadów. Wójt Gminy 

przyznał, że były prowadzone niezobowiązujące rozmowy dotyczące budowy własnego systemu 

odbioru takiego rodzaju odpadów. Jednak jej realizacja jest bardzo kosztowna, ale jest w planach 

organizacja spotkania z Wójtami sąsiednich gmin, celem omówienia tego pomysłu.  Przewodniczący 

Rady Gminy dodał, że ten temat był poruszany na ostatnim posiedzeniu komisji i należy rozważyć 

najważniejsze kwestie związane z ewentualną realizacją takiego przedsięwzięcia. Po pierwsze 

lokalizacja tego typu inwestycji, po drugie technologia jej budowy i użytkowania. Przewodniczący 

Rady zaznaczył, że ten temat jest bardzo ważny i z pewnością będzie w kolejnych kadencjach 

kontynuowany.   

Ad. 17 -  W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy Jeżewo, Pan 

Sławomir Stefan zamknął o godz. 13.40 obrady XLVI sesji VIII kadencji Rady Gminy Jeżewo 

dziękując wszystkim za udział w obradach. 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady Gminy 

Joanna Kunek              Sławomir Stefan 

 

 


